
1 
 

     Protokół Nr 220/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 października 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 15:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

6. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

7. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

8. Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 15a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15b) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie wyrażenia 

zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków na dostawę energii elektrycznej na 2022 rok.
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie Dębno 

umową darowizny z dnia 18 stycznia 2000r. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 

7. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

powierzenia prowadzenia zadań publicznych. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej modernizacji 

drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna. 

10. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku 

szkolnym 2020/2021”. 

11. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informacji na temat stanu dróg powiatowych”.  

12. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„PlanuOrganizacyjnego zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022”. 

13. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Sprawozdania finansowego za 2020 rok Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.”. 

14. Zapoznanie się z informacjami Szpitala Barlinek sp. z o.o. w zakresie:  

– rachunku zysków i strat oraz bilansu sporządzonego na dzień 21.08.2021r. 

- stanu zobowiązań sporządzonego na dzień 30.09.2021r. 

- wykazu zawartych porozumień z dostawcami wg. stanu na dzień 30.09.2021r. 

15. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

15a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 
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15b) Podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków 

na dostawę energii elektrycznej na 2022 rok.  

16. Zajęcie stanowiska w sprawie przebudowy budynku i pomieszczeń edukacyjnych oraz 

pomocniczych zlokalizowanych na III piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” położonego na działce 

nr ewid. 550/5 obr. 1 Barlinek przy ul. Szosowej w Barlinku. 

17. Rozpatrzenie wniosku o zabezpieczenie środków finansowych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2022 oraz budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na rok 2022 na opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę  

i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

18. Informacja w sprawie wniosku Niepublicznego Przedszkola Językowego Montesorii 

School Barlinek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie i zmianę przedmiotu umowy najmu 

lokalu użytkowego pomiędzy Powiatem Myśliborskim – Zespołem Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

a niepublicznym Przedszkolem Językowym Montessori School Barlinek. 

19. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą „Rozebranie części 

budynku mieszkalnego wraz z uporządkowaniem terenu – działka numer 69 położona  

w obrębie Krężelin Gmina Dębno. 

20. Wyrażenie zgody na zatwierdzenie zmian w załącznikach do umowy nr 

WRR/000254/16/D oraz w załącznikach do umowy nr WRR/000252/16/D dotyczących 

realizacji projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

21. Wyrażenie zgody na zawarcie Aneksu Nr 2 do umowy najmu nr 7/07/2020 z dnia 

03.07.2020r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim - Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku a Stowarzyszeniem Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku – zmniejszającego powierzchnię przedmiotu 

najmu o 50,04 m
2
 do łącznej powierzchni wynajmowanych pomieszczeń 643,79 m

2
. 

22. Wyrażenie zgody na wynajem sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku ul. Gorzowska 63, dla JP Fitness Justyna Potyra, 74-320 

Barlinek w celu przeprowadzenia zajęć rekreacyjno-sportowych raz w tygodniu w godz. od 

18:30 – 19:15 w okresie od 01.11.2021r. do 30.06.2022r. 

23. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o dofinansowanie o powierzenie grantu na 

realizację projektu grantowego pn. „POMORZE ZACHODNIE – WSPARCIE 

PSYCHOLOGICZNO-PEDAGOGICZNE współfinansowanego przez Unię Europejską  

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Działanie 7.7 Wdrożenie programów 

wczesnego wykrywania wad rozwojowych i rehabilitacji dzieci z niepełno sprawnościami 

oraz zagrożonych niepełnosprawnością oraz przedsięwzięć związanych z walką  

i zapobieganiem COVID-19 Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020. 

24. Rozpatrzenie prośby o wyrażenie zgody i zabezpieczenie brakujących środków 

finansowych na usunięcie awarii instalacji solarnej zamontowanej na budynku Domu Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie Dębno 

umową darowizny z dnia 18 stycznia 2000r. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Wyjaśnił, że 

przedmiotem darowizny była działka Nr 839/2 położona w obr. Różańsko. Zmiana warunków 

umowy darowizny dotyczy zmiany celu, na który nieruchomość została darowana  

z przeznaczenia na realizację opieki zdrowotnej i ambulatoryjnej opieki specjalistycznej na 

cele mieszkaniowe. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na zmianę celu 

darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie Dębno umową darowizny z dnia 

18 stycznia 2000r. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę  

w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o realizację zadań związanych z likwidacją barier architektonicznych? 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że środki jakie zaplanowane na realizację zadań wynosiły 503 619,00 zł. Na 

dzień dzisiejszy pozostało ich 180 000,00 zł. Wnioski są realizowane na bieżąco. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Kolejno: 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Złożyła wniosek o wyrażenie zgody na złożenie przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu wniosku o środki finansowe z Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące projektu. Przedstawiła informacje na temat 

wykonywanych zadań. Poinformowała, że dofinansowanie realizacji zadań wyniesie 

293 760,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

wykorzystania dotacji przekazanej dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z przeznaczeniem na 

zakupy inwestycyjne. Kwoty dokonanych zakupów po przeprowadzonych przetargach uległy 

zmianie wobec powyższego w wyniki powstałych oszczędności Prezes Spółki wnioskuje  

o wykorzystanie zaoszczędzonej kwoty 41 577,68 zł na zakup narzędzi do laparoskopii. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie zajęcia 

stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 7 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Wyjaśnił, że 

dotyczy on  wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Boleszkowice prowadzenia zadania  

w zakresie zarządzania odcinkami dróg powiatowych nr 2136Z i 2144Z w miejscowościach 

Boleszkowice, Gudzisz i Wysoka w zakresie budowy chodników. Realizacja wyżej 

wymienionych zadań inwestycyjnych została zaplanowana w ramach środków pochodzących 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia prowadzenia zadań 

publicznych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu następujących projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 

rok”. 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat 

Myśliborski Gminie Dębno umową darowizny z dnia 18 stycznia 2000r. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji 

celowej. 

5) w sprawie powierzenia prowadzenia zadań publicznych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 220/718/2021 z dnia 18 października 2021 roku  

w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania  projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej modernizacji drogi 

powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przedmiotu petycji. Poinformował o działaniach jakie 

wykonano w zakresie odwodnienia drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna podejmując 

uchwałę Nr 220/719/2021 z dnia 18 października 2021 roku w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w roku szkolnym 2020/2021”. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Podała dane dotyczące wyników 

egzaminów maturalnych. Podała informacje dotyczące nadzoru pedagogicznego w szkołach  

i placówkach oświatowych. Przedstawiła dane ujęte w „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2020/2021”. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy placówki na terenie Powiatu Myśliborskiego korzystały z możliwości  

doposażenia pracowni specjalistycznych w sprzęt dydaktyczny? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że w ubiegłym roku nie, jednak w tej chwili realizowany jest program 

„Aktywa tablica”. Ponadto szkoła podstawowa w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy bierze udział w programie „Laboratorium Przyszłości”. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informację o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w roku szkolnym 2020/2021". 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 11 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informacji na temat stanu dróg powiatowych”.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Robert Petruk  - Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił i omówił przedmiotową informację.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, o zakup sprzętu przez Wydział Dróg? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił informacje na temat zakupionej odchwaszczarki i zamiatarki przez Wydział Dróg. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zakup samochodów na potrzeby Wydziału Dróg oraz Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że są trudności w znalezieniu ofert sprzedaży nowych aut.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na obwody drogowe jakie obsługuje Wydział Dróg? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że Naczelnik Wydziału będzie dysponował samochodem i decydował w jaki 

rejon drogowy zostanie wysłany. Zwrócił uwagę, że z uwagi na brak ofert związanych  

z zakupem nowego auta, poproszono o poszukiwanie również ofert samochodów używanych. 

 

Robert Petruk  - Naczelnik Wydziału Dróg 

Zwrócił uwagę na problemy z dostępnością nowych samochodów dostawczych. Przekazał, że 

czas oczekiwania na zakup to minimum pół roku. Rynek jest monitorowany i na bieżąco są 

przekazywane informacje  w tej sprawie do Centrum Usług Wspólnych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Informację na temat stanu dróg powiatowych”.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  „Planu 

organizacyjnego zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022”. 

(Plan stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Robert Petruk  - Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił i omówił przedmiotową informację.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Sprawozdania finansowego za 2020 rok Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.” 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

„Sprawozdanie finansowe za 2020 rok Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.” 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Zapoznanie się z informacjami Szpitala Barlinek sp. z o.o. w zakresie:  

– rachunku zysków i strat oraz bilansu sporządzonego na dzień 21.08.2021r. 

- stanu zobowiązań sporządzonego na dzień 30.09.2021r. 

- wykazu zawartych porozumień z dostawcami wg. stanu na dzień 30.09.2021r. 

(Informacje stanowią załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe informacje. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi informacjami. 
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Ad. 15 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

z dnia 15.10.2021r. o dokonanie zmian w planie wydatków na 2021 rok polegających na 

przeniesieniu środków finansowych w kwocie 2000,00 zł pomiędzy paragrafami w rozdz. 

75020 Starostwo Powiatowe  na zakup usług obejmujących tłumaczenie dokumentów. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

02.07.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok w projekcie Erasmus + 

"Migracja Europejska okiem dziennikarzy" w dziale 801 - "Oświata i wychowanie"  

w rozdziale 80195 - Pozostała działalność" zwiększenie w paragrafie 4711 - wypłaty na PPK 

Finansowane przez podmiot zatrudniający o kwotę 9,00 zł celem wypłaty wynagrodzenia  

z tytułu umowy zlecenia dla osoby uczestniczącej w projekcie, która przystąpiła do programu 

PPK. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

12.10.23021r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok w kwocie 4100,00 zł  

w celu zabezpieczenia środków finansowych jako wkład własny na realizację programu pt. 

"Aktywna tablica 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15a)  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie:  
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1) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o zwiększenie 

planu dochodów i wydatków o kwotę 6.000 zł w dziale 801 – Oświata i wychowanie  

z przeznaczeniem na stypendium dla najlepszego ucznia w szkole ufundowanego przez firmę 

HaCon Sp. z o.o.  

2) wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej o zwiększenie planu dochodów  

i wydatków o kwotę 2.142,74 zł w związku z otrzymanym odszkodowaniem w celu zakupu 

materiałów niezbędnych do dokonania naprawy szkód powstałych w skutek zalania pokoju 

dziennego pobytu w budynku DPS. 

3) wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej o zwiększenie planu dochodów  

i wydatków o kwotę 9.300,76 zł w związku z otrzymanym odszkodowaniem w celu zakupu 

materiałów niezbędnych do dokonania naprawy szkód powstałych w skutek zalania 

pomieszczeń znajdujących się w budynku DPS. 

4) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu o zwiększenie planu dochodów  

o kwotę 13.003,20 zł i wydatków o kwotę 13.760 zł w rozdziale 80195 – Pozostała 

działalność z przeznaczeniem na realizację projektu „Pomorze zachodnie wsparcie 

psychologiczno-pedagogiczne”.  

5) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 15.044,40 zł i wydatków o kwotę 15.920 zł w rozdziale 80195 – 

Pozostała działalność z przeznaczeniem na realizację projektu „Pomorze zachodnie wsparcie 

psychologiczno-pedagogiczne”.  

6) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 9.601,20 zł i wydatków o kwotę 10.160 zł w rozdziale 80195 – 

Pozostała działalność z przeznaczeniem na realizację projektu „Pomorze zachodnie wsparcie 

psychologiczno – pedagogiczne”.  

7) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o zwiększenie planu dochodów  

o kwotę 13.759,20 zł i wydatków o kwotę 14.560 zł w rozdziale 80195 – Pozostała 

działalność z przeznaczeniem na realizację projektu „Pomorze zachodnie wsparcie 

psychologiczno – pedagogiczne”.  

8) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 25.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2136Z w m. Wysoka”. Zadanie finansowane ze 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

9) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 70.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2136Z w m. Boleszkowice”. Zadanie finansowane  ze 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

10) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o wprowadzenie do budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 roku zadania pn. „Modernizacja drogi powiatowej nr 2155Z na 

odcinku granica powiatu – Żydowo” – 700.000 zł. Zadanie finansowane ze środków 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

11) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 

1.050.000 zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. 

„Budowa ścieżki pieszo rowerowej w pasie DP nr 2151Z Jaromierki-Lutówko”.  

Źródło finansowania: 

700.000 zł – środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

350.000 zł – dotacja z Gminy Barlinek. 

12) wniosku Geodety Powiatowego zmniejsza się plan dochodów o kwotę 994.278,76 zł 

oraz plan wydatków o kwotę 1.077.248,40 zł na realizacje zadania pn. „Budowa Regionalnej 

Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”  

w związku z koniecznością dostosowania wartości zadania do przeprowadzonych postępowań 
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przetargowych.  

13) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 300.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Budowa 

chodnika w miejscowości Różańsko”. Zadanie finansowane ze środków Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

14) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 210.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2144Z w m. Gudzisz”. Zadanie finansowane  ze 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

15) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 80.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji technicznej na budowę chodników w m. Klicko, Myśliborzyce, Ławy, 

Kierzków, Pszczelnik”. Zadanie finansowane ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych.  

16) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 15.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji technicznej na budowę ścieżki pieszo – rowerowej Dębno-Mostno (2134Z)”. 

Zadanie finansowane ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

17) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 60.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi od DK23 do m. Dolsk (2146Z)”. Zadanie 

finansowane ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

18) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 100.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi 2142Z (Kaleńsko – granica powiatu)”.  

19) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 40.000 

zł w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe na realizację zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi Dębno-Grzymiradz”. Zadanie finansowane ze 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 220/720/2021 z dnia 18 października 2021 roku  

w sprawie zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15b)  

Podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków 

na dostawę energii elektrycznej na 2022 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w związku z drastyczną podwyżką cen 

energii elektrycznej na rynku Gorzowska Grupa Zakupowa poinformowała nas, że spółki 

obrotu wystąpiły do Prezesa URE o zatwierdzeniu nowych taryf dla grupy G ze wskazaniem na 

wzrost o ok. 30%-40%. Energa Obrót od 11.10.2021 r. wprowadza nowy cennik biznesowy. 

Spodziewać się można, że Enea wprowadzi nowe ceny od listopada bieżącego roku. W związku 

z powyższym zachodzi potrzeba zwiększenia przez Powiat Myśliborski środków na dostawę 

energii elektrycznej na 2022 rok. 
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 Dotychczas zabezpieczona kwota w budżecie Powiatu Myśliborskiego na okres 

 od 01.01.2022 do dnia 31.12.2022 r. wynosi 424 867,52 zł.  

Po dokonaniu wstępnego badania rynku nie wyklucza się stawki netto od 550 zł/MWh  

do 570 zł/MWh. 

 Szacowany pobór energii elektrycznej na 2022 rok wynosi 803,72 MWh  

 803,72 MWh x 570,00 zł = 458 120,40 zł netto plus należny podatek VAT w kwocie  

105 367,69 zł  razem 563 488,09 zł ( 458 120,40 zł + 105 367,69 zł). 

Przyjmując, że nowa stawka może wynieść 570 zł/MWh należy zwiększyć zabezpieczone 

środki o kwotę ok. 138 620,57 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Zwróciła uwagę na przewidywane oszczędności jakie 

powstaną z uwagi na mniejsze zużycie energii elektrycznej w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. Na ten moment zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych jest niezbędne. Zwróciła uwagę, że w projektach planów finansowych jednostek 

należy uwzględnić wyższe kwoty za energię elektryczną. Poprosiła o dokonanie stosownych 

korekt. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w Gminie Dębno placówki oświatowe mają prowadzoną analizę zużycia 

energii elektrycznej. Dyrektorzy placówek zostali zobowiązani do prowadzenia polityki 

oszczędnościowej. Zwróciła uwagę, ze dzięki temu faktury za zużytą energię uległy 

zmniejszeniu. Poprosiła, aby w Powiecie Myśliborskim dyrektorzy placówek również zostali 

do tego zobligowani.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę na wzrost cen towarów i usług w pozostałych obszarach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się, że należy zobowiązać dyrektorów jednostek do oszczędnego użytkowania energii 

elektrycznej. Dotyczy to również pozostałych jednostek organizacyjnych oraz Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie  

138 620,57 zł  na dostawę energii elektrycznej na 2022 rok.    

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Zajęcie stanowiska w sprawie przebudowy budynku i pomieszczeń edukacyjnych oraz 

pomocniczych zlokalizowanych na III piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” położonego na 

działce nr. ewid. 550/5 obr. 1 Barlinek przy ul. Szosowej w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Oraz: 
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Ad. 17 

Rozpatrzenie wniosku o zabezpieczenie środków finansowych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2022 oraz budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na rok 2022 na opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę  

i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę przebudowy pomieszczeń zlokalizowanych na III piętrze 

budynku byłego internatu przy ul. Szosowej 2. Dyrektor jednostki uzasadnia pilną potrzebę 

wykonania robót budowlanych. 

W 2021r., opracowana została dokumentacja techniczna obejmująca takie branże jak: 

elektryczna, sanitarna oraz budowlana. Roboty budowlane wycenione zostały na kwoty: 

branża sanitarna – 248.547,64 zł brutto, elektryczna – 174.239,73 zł brutto i budowlana – 

288.034,76 zł brutto, łącznie to kwota 710.822,13 zł brutto. Nowo opracowana dokumentacja 

posiada pozwolenie na budowę nr 190 z dnia 30.08.2021r. Do powyższych kosztów należy 

także doliczyć koszt zatrudnienia inspektora nadzoru  co stanowi ok. 15.000,00 zł brutto. 

W przypadku podjęcia pozytywnej decyzji należy zabezpieczyć środki finansowe w budżecie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  w kwocie  ok. 730.000,00 zł. 

Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku rekomenduje rozpoczęcie 

wyżej opisanych robót budowlanych w jak najszybszym terminie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy wyrazić zgodę na rozpoczęcie modernizacji przedmiotowej 

nieruchomości. Należałoby również rozważyć możliwość sprzedaży budynku znajdującego 

się na ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

Zwróciła uwagę, że należałoby również podjąć decyzję dotyczącą opracowania 

kompleksowej dokumentacji remontu, przebudowy i dostosowania do potrzeb wychowanków 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. Dokumentacja ta mogłaby być 

uzgodniona z Konserwatorem Zabytków oraz być gotowa w przypadku pojawienia się 

środków w ramach funduszy zewnętrznych bądź też remont mógłby być wykonywany 

etapami. 

Zwróciła uwagę na konieczność wykonania prac remontowych w budynku byłego internatu 

przy ul. Szosowej 2. Dzięki temu uczniowie nie będą musieli przemieszczać się pomiędzy 

budynkami. Planowana jest również termomodernizacja przedmiotowego obiektu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się, że należałoby przystąpić do kompleksowej rozbudowy placówek oświatowych. 

Odniosła się do przygotowania kompleksowej dokumentacji na wykonanie remontu w MOS 

w Smolnicy. Placówka ta jest na dzień dzisiejszy rozwojowa i otrzymuje wysoką subwencję 

oświatową. 

Poruszyła temat zasadności wykonania remontu pomieszczeń zlokalizowanych na III piętrze 

budynku byłego internatu przy ul. Szosowej 2 w Barlinku oraz przeznaczenia do sprzedaży 

budynku znajdującego się na ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zgodził się, że należy podjąć działania dotyczące remontu pomieszczeń zlokalizowanych na 

III piętrze budynku byłego internatu przy ul. Szosowej 2 w Barlinku.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat wykonania przedmiotowego remontu oraz kwestię związaną z możliwościami 

pozyskania środków finansowych ze źródeł zewnętrznych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że obie placówki są rozwojowe i warto więc w nie zainwestować.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również wskazał na logikę wykonania remontu przedmiotowych pomieszczeń oraz 

opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat kosztów związanych z wykonaniem opracowania 

dokumentacji technicznej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy. Szacowana kwota realizacji zadania to 500 000,00 zł. 

 

Wicestarosta Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że zadania wymagają ujęcia w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego, gdyż realizacja tych zadań będzie obejmowała okres co najmniej dwu letni. 

Odniosła się do zakresu realizacji zadań. Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o remont budynku 

na ul. Szosowej to będzie ona wymagał dużych nakładów finansowych, dlatego też powiązała 

ten temat z możliwością sprzedaży budynku na ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię zapisania zadań w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego. Ujęcie ich będzie powodowało konieczność wskazania zadań w budżecie na 

rok 2022. Poruszyła temat realizacji zadań i wydatków budżetu oraz prognozowanej 

wysokości subwencji oświatowych. Zwróciła uwagę na wzrost wydatków w tyt. dostaw 

towarów i usług w 2022 roku. Zwróciła uwagę na brak informacji dot. Programu Polski Ład.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o rozważenie kwestii zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy, gdyż zadanie można wykonać w późniejszym terminie.  

 

Wicestarosta Alicja Prill 
Przekazała, że należy zaryzykować i podjąć decyzję w tej sprawie, gdyż nie mamy pewności, 

czy ceny rynkowe wykonania dokumentacji po wprowadzeniu Polskiego Ładu nie zwiększą 

się. Zwróciła uwagę, że placówka wymaga remontu, aby móc ją rozwijać.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie do realizacji zadania dotyczącego 

przebudowy budynku i pomieszczeń edukacyjnych oraz pomocniczych zlokalizowanych na 

III piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” położonego na działce nr. ewid. 550/5 obr. 1 Barlinek przy ul. 

Szosowej w Barlinku oraz podjął decyzję o rozpoczęciu procedury związanej  
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z wprowadzeniem przedmiotowego zadania do przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie do realizacji zadania 

dotyczącego   opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy oraz podjął decyzję o rozpoczęciu 

procedury związanej z wprowadzeniem przedmiotowego zadania do przedsięwzięć 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat wprowadzenia zadań do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego. Przekazała, że należy przygotować  projekt uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033 i zaproponowała skierowane go pod obrady sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 
Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 oraz podjął uchwałę Nr 

220/721/2021 z dnia 18 października 2021 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Informacja w sprawie wniosku Niepublicznego Przedszkola Językowego Montesorii 

School Barlinek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie i zmianę przedmiotu umowy 

najmu lokalu użytkowego pomiędzy Powiatem Myśliborskim – Zespołem Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

a Niepublicznym Przedszkolem Językowym Montessori School Barlinek. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że informacja dotyczy rezygnacji 

Niepublicznego Przedszkola Językowe Montessori School Barlinek z wynajęcia pomieszczenia 

znajdującego się w ZSiPO w Barlinku na ul. Szosowej 2. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy Niepubliczne Przedszkole Językowe Montessori School Barlinek zalega  

z opłatami za czynsz? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie, jedynie ostatnie faktury nie są uregulowane. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, na jakim poziomie zostały rozliczone kwoty nakładów inwestycyjnych w budynku? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że przygotuje informację w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do tematu związanego z odliczaniem kosztów remontu od czynszu. Zwróciła 

uwagę na wysokie czesne jakie jest pobierane przez Niepubliczne Przedszkole Językowe 

Montessori School Barlinek.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą „Rozebranie części 

budynku mieszkalnego wraz z uporządkowaniem terenu – działka numer 69 położona  

w obrębie Krężelin Gmina Dębno. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: 

HRMB Sp. z o.o., al. Wojska polskiego 8/51, 70-471 Szczecin. Wynagrodzenie z tytułu 

wykonania przedmiotu umowy wyniesie 11 070,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z firmą HRMB  

Sp. z o.o. ze Szczecina. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Wyrażenie zgody na zatwierdzenie zmian w załącznikach do umowy nr 

WRR/000254/16/D oraz w załącznikach do umowy nr WRR/000252/16/D dotyczących 

realizacji projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami 

III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w związku z przekazaniem zmian  

w załącznikach do umowy zachodzi konieczność zaakceptowania poprawionych załączników.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na zatwierdzenie zmian w załącznikach do umowy nr 

WRR/000254/16/D oraz w załącznikach do umowy nr WRR/000252/16/D dotyczących 

realizacji projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Wyrażenie zgody na zawarcie Aneksu Nr 2 do umowy najmu nr 7/07/2020 z dnia 

03.07.2020r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim – Zespołem Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

a Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku – 

zmniejszającego powierzchnię przedmiotu najmu o 50,04 m
2
 do łącznej powierzchni 

wynajmowanych pomieszczeń 643,79 m
2
. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” z siedzibą w Barlinku na mocy umowy najmu Nr 7/07/2020 

zawartej w dniu 03 lipca 2020r. użytkuje pomieszczenia znajdujące się na parterze oraz II 

piętrze budynku byłego internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. 

Szosowej 2 o łącznej powierzchni 693,83 m
2
. Umowa została zawarta na czas określony tj. od 

dnia 03.07.2020r. do dnia 30.06.2022r. 

Wnioskiem z dnia 16 września 2021 roku najemca wnosi o sporządzenie aneksu do umowy  

i wyłączenie z najmu niżej wymienionych pomieszczeń z uwagi na to, że aktualnie 

wynajmowane przez Najemcę pomieszczenia zlokalizowane są w pierwszej części korytarza 

na IIp budynku byłego internatu:  

1. Magazyn naprzeciwko pokoju 212 o powierzchni 3,73 m
2
 na IIp budynku. 

2. Część korytarza o powierzchni 46,31 m
2
 na IIp budynku. 

Łącznie 50,04 m
2
 

Po wyłączeniu z najmu wyżej wymienionych pomieszczeń łączna wynajmowana 

powierzchnia wynosić będzie 643,79 m
2
. 

Dyrektor Szkoły pozytywnie zaopiniował wniosek wyrażając zgodę na wyłączenie  

z użytkowania przez Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” Barlinek 

części korytarza o powierzchni 46,31m2 oraz magazynu naprzeciwko pokoju 212. 

Czynsz najmu pomieszczeń wynosi 12.468,34 zł brutto miesięcznie. 

W przypadku zawarcia wnioskowanego aneksu czynsz najmu zostanie obniżony o kwotę 

899,24 zł brutto miesięcznie, czyli czynsz najmu będzie wynosił 11.569,10 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Wyrażenie zgody na wynajem sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku ul. Gorzowska 63, dla JP Fitness Justyna Potyra, 

74-320 Barlinek w celu przeprowadzenia zajęć rekreacyjno-sportowych raz w tygodniu 

w godz. od 18:30 – 19:15 w okresie od 01.11.2021r. do 30.06.2022r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 



19 
 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że wnioskiem z dnia 01.10.2021r. 

prowadząca działalność gospodarczą JP Fitness Justyna Potyra Moczkowo, 74-320 Barlinek, 

zwróciła się z prośbą o wynajęcie sali gimnastycznej znajdującej się na terenie Zespołu Szkół 

i Placówek Oświatowych w Barlinku, na czas określony od dnia 01.11.2021r. do dnia 

30.06.2022r.  

W przypadku zawarcia byłaby to kolejna umowa na czas oznaczony, której przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. Poprzednia umowa zawarta była na czas oznaczony do dnia  

30 czerwca 2021 r. Najemca tytułem czynszu zapłaci wynajmującemu kwotę 246,00 zł brutto 

za miesiąc. Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  pozytywnie 

zaopiniował wniosek i wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej 

na czas określony, do dnia 30.06.2022 r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na wynajem sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku podejmując uchwałę Nr 220/722/2021 z dnia  

18 października 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

sali gimnastycznej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o dofinansowanie o powierzenie grantu na 

realizację projektu grantowego pn. „POMORZE ZACHODNIE – WSPARCIE 

PSYCHOLOGICZNO-PEDAGOGICZNE współfinansowanego przez Unię Europejską  

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Działanie 7.7 Wdrożenie programów 

wczesnego wykrywania wad rozwojowych i rehabilitacji dzieci z niepełno 

sprawnościami oraz zagrożonych niepełnosprawnością oraz przedsięwzięć związanych  

z walką i zapobieganiem COVID-19 Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w związku ze złożonym przez Powiat 

Myśliborski wnioskiem o udzielenie grantu otrzymaliśmy informację, iż wniosek został 

pozytywnie oceniony i otrzymał dofinansowanie w kwocie 128.520,00 zł. W ramach naboru 

wniosków możliwe było ubieganie się o środki finansowe mające pomóc placówkom 

oświatowym w udzieleniu doraźnej odpowiedzi na sytuację zdrowotną uczniów 

spowodowaną COVID-19. Powiat Myśliborski złożył wniosek, który objął wsparciem cztery 

placówki oświatowe. Do realizacji projektu niezbędne jest zawarcie umowy z grantodawcą.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 24 

Rozpatrzenie prośby o wyrażenie zgody i zabezpieczenie brakujących środków 

finansowych na usunięcie awarii instalacji solarnej zamontowanej na budynku Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że w związku z awarią instalacji solarnej na budynku Domu Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu dokonano zlecenia 

opracowania opinii technicznej, której przedmiotem było zbadanie stanu technicznego 

instalacji solarnej oraz opracowanie opinii w zakresie modernizacji niezbędnej do jej 

poprawnego działania a także ocenę stanu układu solarnego i opinię co do zakresu prac 

niezbędnych do wykonania, w celu prawidłowego działania i wzrostu udziału energii 

słonecznej w przygotowaniu ciepłej wody w obiekcie DPS. Koszt inwestycji oszacowano na 

kwotę ok. 93 500,00 zł brutto.  

Do kosztów usunięcia awarii należy doliczyć koszt nadzoru inwestorskiego stanowiącego 

kwotę ok. 5.000,00 zł. W celu zapewnienia środków na w/w zadanie wnioskuje się  

o przesunięcie środków finansowych w kwocie 79.000,00 zł z zadnia pod nazwą 

”Modernizacja wewnętrznej instalacji wodociągowej w Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu” oraz zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie 20.000,00 zł.   

Odniosła się do oszczędności związanych z podgrzewaniem wody w przypadku 

funkcjonowania sprawnej instalacji solarnej w budynku. W tej chwili woda w całości 

podgrzewana jest przez SEC. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że z przygotowanej przez firmę analizy ekonomicznej  wynika, iż biorąc pod 

uwagę analizę kosztów ponoszonych przez DPS na przełomie od listopada 2020 do lipca 2021 

na potrzeby wytworzenia ciepłej wody użytkowej przedmiotowa inwestycja zwróci się  

w okresie 3 lat. 

Poinformowała, że obecnie nie ma możliwości otrzymania dofinansowania ze środków 

zewnętrznych na wykonanie zadania, ponieważ potraktowane zostałoby to jako podwójne 

finansowanie, gdyż jednostka otrzymała już wiele lat temu środki na jego realizację. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wyrażenie zgody na zabezpieczenie brakujących środków finansowych na 

usunięcie awarii instalacji solarnej. Poruszyła kwestię zabezpieczenia przedmiotowych 

środków finansowych. Zwróciła uwagę na utrudnienia związane z brakiem sprawnej 

instalacji.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również wskazał na zasadność zabezpieczenia brakujących środków finansowych na 

realizację zadania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na zabezpieczenie brakujących środków finansowych na 

usunięcie awarii instalacji solarnej zamontowanej na budynku Domu Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 25 

Sprawy różne: 
 
1. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat dotyczący pomieszczeń filii Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego 

w Dębnie. Zwrócił uwagę na korespondencję jaka została wystosowana do Burmistrza Dębna 

w tej sprawie. Poprosił o umówienie spotkania w tym temacie z Burmistrzem Dębna.  

 

2. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący wykonania dokumentacji na remont chodnika w m. Trzcinna  

o długości ok. 700 mb. Zwróciła uwagę, że Sołtys wsi Trzcinna deklaruje przeznaczyć  

w przyszłym budżecie sołectwa na to zadanie kwotę 15 000,00 zł. Rada sołecka podjęła już 

uchwałę w tej sprawie. Poprosiła o przedyskutowanie tematu i rozważenie możliwości 

dołożenia brakujących środków finansowych na wykonanie dokumentacji. Należałoby 

również zwrócić się do Wójta Gminy Nowogródek Pom., aby wykonać zadanie  

w partnerstwie z Gminą. 

Przedstawiła argumentację dotyczącą realizacji zadania i odniosła się do kwestii montażu 

finansowego. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 26 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:00 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


